## 華南銀行台大分行薪轉優惠專案 (臺灣大學)

日期:113.03.01

序號	優惠項目	優惠內容
1	薪轉帳戶優惠	1. 目前年息 1.02%機動計息
		2. 提款轉帳享優惠: <u>各 100 次</u>
2	公教人員儲蓄	1. 目前年息1.64%機動計息(2年期定期儲蓄存款機動利率)
2	存款	2. 最高限額 70 萬元
	美元限時優利 存款 (113.02.01- 113.03.29)	1. 起存額 USD3,000 3 個月 5.15%(個人網路台幣結購外幣定存,享
		牌告賣出匯率 3.5 分減碼優惠)
		2. 起存額 USD3,000 6 個月 5.00%(個人網路台幣結購外幣定存,享
3		牌告賣出匯率 3.5 分減碼優惠)
		3. 起存額 USD10,000 3 個月 5.15%(臨櫃,享牌告賣出匯率 2.5 分減
		碼優惠)
		4. 新結購美元或他行匯入美元
		1. 113年2月5日至4月30日止
	新春超級紅包	2. 透過本行數位通路平台以定期(不) 定額方式新申購本活動基金商
4	(定期不定額	品,選擇優惠方案「新春超級紅包」
	基金申購)	3. 每次扣款金額新台幣(下同)3千元以上至10萬元以下,不限申購
		筆數享申購手續費 0 元優惠
5	貸款專案	1. 利率:依本行定儲按季機動+0.44%(現2.06%)起計收
9	(房貸)	2. 手續費:薪轉免收、徵信費 300 元/人
C	貸款專案	1. 利率:依本行定儲按季機動+0.45%(現2.07%)起計收
6	(信貸)	2. 手續費:線上申辦手續費 1,500 元、徵信費 300 元
		1. 汽車(小客車)拖吊:任意險投保金額達 2,000 元以上,無限次數
7	汽車保險	免費 20 公里拖吊
'	7亿千	2. 專屬優惠:強制險折扣 170 元(投保一年)、任意險 88 折優惠
		2. 号周度心,强制放射和110元(投标一十)、任息版 00 利度心
8	機車保險	專屬優惠:強制險投保一年折扣 90 元、投保二年折扣 150 元
0		任意險 88 折優惠
	永昌證券	1. 新開戶送好禮
9	(限開台大分行	2. 電子下單手續費 2.8 折(新開戶)
	-古亭分公司	3. 每週一、三下午 2:30~3:30 駐點開戶

## Huanan Bank Taida Branch Special Promotion For Salary Account (National Taiwan University)

			2024. 03. 01
	Project		Content
1	Salary Transfer	1.	Currently at an annual floating interest rate of 1.02%.
	Account	2.	100 times free each for online transfer and interbank withdrawal.
2	Public servant saving account	1.	Currently at an annual floating interest rate of 1.64%.(As the floating rate
			of two-year time deposit.)
		2.	The maximum limit is NTD700,000.
3	USD time-limited high- yield fixed deposit. (113, 2, 1-113, 3, 29)	1.	Online bank- straightly transferred from NTD to USD "TIME DEPOSIT".
			Above USD3,000, 3 month time deposit at an annual interest rate of 5.15% or
			6 month time deposit at an annual interest rate of 5%.
		2.	At counter- has to be transferred from other banks or recently exchanged
			from other currencies, above USD3,000, 3 month time deposit at an annual
			interest rate of 5.15%
4	Schedules installment in funds (113.2.5-113.4.30)	1.	For new schedules installment in funds through our online platform, choose
			the promotion "Super Red Envelope For Chinese New Year".
		2.	Installment from NTD3,000 to NTD100,000, free on transaction fee for
			unlimited times.
5	Home Loan	1.	Rates start from 2.06%.(0.44% + quarterly floating interest rate of Huanan
			Bank)
		2.	No fee for salary account, NTD300 for credit investigation fee.
	Personal Loan	1.	Rates start from 2.07%.(0.45% + quarterly floating interest rate of Huanan
6			Bank)
		2.	NTD1,500 fee for online applications.
7	Car Insurance	1.	Roadside assistance: 20km towing free for comprehensive insurance premium
			payed above NTD2,000.
		2.	A NTD170 discount for one year compulsory insurance, 12% off for
			comprehensive insurance.
8	Motorcycle Insurance	1.	A NTD90 discount for one year compulsory insurance, NTD150 discount for two
			year.
		2.	12% off for comprehensive insurance.
9	EnTrust Securities	1.	Free gifts for new account opening.
	Co., Limited	2.	72% off of transction fee for E-ordering.(New account)
	-Guting Branch Office	3.	On-site personnel from 14:30 to 15:30 every Wednesday and Friday.

